
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 11. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 308

Vil ministeren redegøre for, hvordan et selvejende gymnasium skal kunne langtidsplan-

lægge, når ministeren overtrumfer regionens seneste indstilling og fjerner klasser fra et

gymnasium, der har rigelig med ansøgere, til et gymnasium, der ligger få km. Væk, og

som har meget få ansøgere, og vil ministeren oplyse, om der har været andre sager, hvor

ministeren har underkendt beslutning fra regionsrådet og et markant (13 ud af 15) flertal

hos gymnasierne for principper for fordeling af elever?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Heidi Bank (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. maj 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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